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Mario Giuffredi odniósł się do swoich wcześniejszych słów o tym, że Roma

jest "pierwszym wyborem" dla albańskiego obrońcy.

- Jak wcześniej mówiłem, przed Hysajem ważne okno transferowe, jego kontrakt

wygasa i takimi zawodnikami są wszyscy zainteresowani. Nie miałem kontaktu z

nikim z Romy po zakończeniu ostatniego okna transferowego, na chwilę obecną

wszystko zostało wstrzymane. To zawodnik, który podobał się Fonsece i

Petrachiemu, ale w ostatnich miesiącach nie było asumptu do rozpoczęcia

negocjacji. Jeśli będzie zainteresowanie w styczniu, to siądziemy znów do rozmów.

Veretout w Romie z marszu wszedł do wyjściowego składu w zespole Fonseki.

- Bardzo się cieszy z możliwości bycia w Rzymie, nie mógł podjąć lepszej decyzji. Ta

decyzja będzie oceniona na koniec sezonu, ale póki co jest bardzo szczęśliwy, a na

wyciągniecie wniosków będzie jeszcze czas. Napoli była pierwszym zespołem, który

go chciał, potem zmienił się plan działania, mam tu na myśli nie udane próby

sprzedaży Allana. Chociaż moim zdaniem Napoli potrzebowało takiego jak Veretout,

bo nie ma zawodnika o takiej charakterystyce.
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